
Obec Bezděkov nad Metují 

Zastupitelstvo obce 

 

ZÁPIS 

Z 2. VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE BEZDĚKOV NAD METUJÍ 

V ROCE 2021 

konaného dne 17. 6. 2021 od 19.00 hodin na sále pohostinství č.p. 32 

___________________________________________________________________________ 

 

Přítomni:  Mgr. Miroslav Maroul, Martin Jirmann, Pavel Jansa, Lukáš Němec, Ing. Věra 

Bílková, Eva Gennertová 

 6 členů zastupitelstva/ - ZO je usnášení schopné 

Omluveni:     Lukáš Petříček , Jana Tošovská, Martin Moravec 

Zapisovatelka: Jana Košová 

Ověřovatelé zápisu: Lukáš Němec, Ing. Věra Bílková 

 

Veřejnost:       22  občanů 

___________________________________________________________________________ 

 

I. Volba ověřovatelů zápisu 
 

Navržení ověřovatelé: Lukáš Němec, Ing. Věra Bílková 

 

Usnesení č. 01/02/2021 

Zastupitelstvo obce schvaluje navržené ověřovatele zápisu 

Pro:   4  Proti:   0 Zdržel se:   2 

 

Usnesení bylo přijato. 

___________________________________________________________________________ 

 

II. Kontrola plnění bodů zápisu z 5. zasedání ZO v roce 2020 konaného dne 25. 3. 2021 

 

Přijatá usnesení jsou splněna nebo rozpracována. 

 

___________________________________________________________________________ 

 

III. Program zasedání (návrh): 

 

Body k usnesení: 

1. Závěrečný účet obce Bezděkov nad Metují za rok 2020 

2. Přijetí dotace „Opravy místních komunikací v Bezděkově nad Metují 

3. Schválení účetní závěrky za rok 2020 

  



 

 

Usnesení č. 02/02/2021 

Zastupitelstvo obce schvaluje navržení program 

Pro:   6  Proti:   0 Zdržel se:   0 

Usnesení bylo přijato. 

 

___________________________________________________________________________ 

 

 

IV. Vlastní jednání 

 

Body k usnesení: 

 

1. Závěrečný účet obce Bezděkov nad Metují za rok 2020 

 

➢ ZO byl předložen závěrečný účet obce, který byl dne 20. 5. 2021 řádně vyvěšen na 

úřední desce a v elektronické podobě na webových stránkách obce včetně povinných 

příloh 

 

Usnesení č. 03/02/2021 

Zastupitelstvo obce schvaluje Závěrečný účet obce za rok 2020 s vyjádřením souhlasu 

s celoročním hospodařením „bez výhrad“. 

Pro:  6  Proti:   0 Zdržel se:   0 

Usnesení bylo přijato. 

___________________________________________________________________________ 

 

2.     Přijetí dotace: Opravy místních komunikací v Bezděkově nad Metují 

 

➢ Obec Bezděkov nad Metují na základě již odsouhlaseného podání žádosti o dotaci 

požádala o dotaci na opravy místních komunikací v Bezděkově nad Metují. 

➢ Poskytovatel dotace: MMR, Podpora rozvoje regionů 2021+ - 117D821 Podpora 

obnovy a rozvoje venkova, 117D8210A Podpora obnovy místních komunikací. 

➢ Požadovaná dotace Kč 10.000.000,- s celkovými náklady akce celkem: Kč 

12.961.087,-. 

 

 

Usnesení č. 04/02/2021 

  
Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace z MMR – podprogram 117D821 Podpora obnovy a 

rozvoje venkova – „Opravy místních komunikací v Bezděkově nad Metují“ ve výši Kč 10.000.000,- 

Pro:  6  Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

___________________________________________________________________________ 

 

3.    Schválení účetní závěrky za rok 2020 



 

➢ je předložena účetní závěrka obce Bezděkov nad Metují za rok 2020 včetně povinných 

příloh 

 

Usnesení č. 05/02/2021 

Zastupitelstvo obce schvaluje předloženou účetní závěrku za rok 2020. 

Pro:   6  Proti:   0 Zdržel se:   0 

Usnesení bylo přijato. 

 

Body informativní a na vědomí: 

 

1. Rozpočtové opatření RO/2021/001 RO č. 1 k 31. 5. 2021 

2. Postup prací na kanalizaci a ČOV 

3. Chodníky a VO k Machovu 

4. Informace o rozpracovanosti chodníku kolem kostela 

5. Stav žádosti o revitalizaci veřejného prostoru před kostelem a kopečkem 

6. Dětské hřiště u školy 

7. Fasáda HB 3. etapa s osazením ocelových prvků pro přístup a dopravu materiálu do 

    půdních prostorů 

8. Hospoda 

 
K bodu č. 2:  

 P. starosta informoval, kde se aktuálně pracuje na kanalizaci – větev k Pamánkovým, trasa A - směr 

Police nad Metují. Zasahující stavba do chodníku, kde je opěrná zeď, hluboký výkop a malý prostor pro 

hloubení, (např. betonová zeď u Beranů), je práce velmi choulostivá                                        

 Dlažba se schraňuje u hospody a poté se bude vracet zase zpět. Vyvracejí se a demolují obrubníky – 

nejspíš obec bude muset pořídit nové.  

Výkopky se nedaří uložit, což je problém. S největší pravděpodobností nebude umožněno vytvořit val 

na Drážkách, jelikož se zde nachází půda v 2. bonitě ochrany. Vše je stále v řešení, ale s největší 

pravděpodobností se bude muset vykopaná zemina odvést. Aktuálně se hledá odběratel. 

Stavba kanalizace a ČOV by měla být hotova do konce tohoto roku, ale určitě se vlivem represí z covidu 

nestihne (pracovníci z Polska nemohli do ČR). 

P. starosta vyzval veřejnost, aby se v případě že plánují na území obce stavět nemovitost a budou 

chtít v budoucnu připojení svých nemovitostí / pozemků na sítě a kanalizaci, tak mají zažádat již 

nyní, před opravou komunikace po výstavbě kanalizace.  

 

K bodu č. 3:  

Terén mimo chodník, směrem k silnici bude osázen skalníky. Aktuálně se přiváží zemina zúrodněna 

kompostem a přikrývá se fólií proti plevelu. Výsadbu provede firma Hrůša (cca 800 kusů). Prostranství 

za chodníkem, směrem k domům se nyní také zaváží hlínou a bude se osívat travinami. 

VO – proběhlo osazení pojistkových skříní, kabely jsou připraveny. Elpol z Police nad Metují dodají 

repasovaná LED světla za velmi výhodnou cenu, ušetříme. V případě, že by nevyhovovala, dají se 

jednoduše vyměnit. 

 

K bodu č. 4: 

Na horním hřbitově, který je v majetku církve, zpevňujeme chodník kolem kostela. Pokládáme 

neviditelný obrubník. Ten oddělí trávu od drti z Božanovského pískovce.  

Po dokončení těchto úprav se vrhneme do portálu kolem soch před horní branou hřbitova. Ten je potřeba 

dodělat, abychom mohli zažádat o proplacení oprav soch z dotace Ministerstva zemědělství.  

 

K bodu č. 5: 



Projekt zpracován p. Vernerem. Jedná se o prostor před kostelem (elipsa před vstupem do kostela) 

k spodní bráně hřbitova a k faře. Na KHK se žádalo o dotaci, která není ztracena, jsme pod čarou a čeká 

se, zda do těchto fondů ještě kraj nadotuje volné finanční prostředky. 

 

K bodu č. 6: 

Před školou se pokácely stromy, dva tisy a smrk, z důvodu uvolnění prostoru pro výstavbu nového 

dětského hřiště. Pozemky nad školou se nepodařilo vykoupit, proto se herní prvky musely vtěsnat na 

stávající pozemek. S výstavbou se začne začátkem prázdnin. 

 

K bodu č. 7: 

Na hospodářské budově ve sběrném dvoře se pracuje na nové fasádě.. Ve štítě, v čtyřmetrové výšce jsou 

dveře, vstup na půdu, které se budou používat na uložení řeziva. Již nyní se s tím počítá a probíhají 

přípravy před zateplením fasády. Bude zde vybudována podesta s kočkou, která unese až 1.000 kg.  

 

K bodu č. 8: 

Nabídka k pronájmu budovy Vojtěchova pohostinství se inzerovala na FB stránkách. Případní zájemci 

budou mít stejné podmínky jako předchozí nájemníci. Toto už prošlo usnesením.  

 

  

 

Volná diskuze: 

p. Vladislav Dubišar:  

Nájemné za hospodu by se mělo snížit. 

p. Martin Jirmann:  

Výše nájemného je v této výši proto, aby to nedopadlo jako v sousedství, kde součástí nájmu 

hospody byl i byt. Nájemce nízké nájemné netlačilo – spokojí se s málem, služby v hospodě začnou 

postupně opadat, zkrátí se otevírací doba, až se zavře úplně (také díky represím z covidu). Neměl 

však potřebu otevírat ani výdejní okénko. Peníze poskytnuté státem mu stačily. Čekal jen na to, až 

mu dopadne nájem někde jinde a odstěhoval se. 

p. starosta:  

Se správou budovy vznikají náklady (např. revize hasicích přístrojů, nájemné za 

vodoměry/elektroměry). Je potřeba, aby se nájemník na těchto nákladech také podílel. 

p. Eva Gennertová:  

V minulosti bylo odsouhlaseno nájemné ve výši Kč 1.000,-. 

 

p. Vojtěch Pavel:  

Kdy se bude dělat parkoviště u prodejny? 

p.starosta:  

Nyní toto parkoviště slouží jako občasná deponie materiálu BSS.  

     Čeká se na dodání rozpočtu na stání na kontejnery p. Vernerem, k čemuž by mělo dojít každým dnem. 

Je plánováno, že kontejnery budou umístěny dále od hlavní cesty, aby nedocházelo k tomu, že 

projíždějící na Machov nebo opačným směrem budou vhazovat do těchto kontejnerů „cizí“ odpadky. 

U prodejny se počítá s osmi parkovacími místy, která budou sloužit i pro auta příchozích na přilehlé 

hřiště. 

    Obdobná stání na kontejnery budou umístěna v naší obci ještě na třech dalších pozicích, která byla 

vybrána tak, aby pozemky na nichž budou umístěny, byly ve vlastnictví obce a byly na 

frekventovaném místě. 

    Branka z hřiště bude umístěna směrem k prodejně, aby nedošlo v zápalu hry k vyběhnutí dětí přímo 

na silnici. 

 

 

 

 

 



Veřejné zasedání zastupitelstva bylo ukončeno v 1955. 

 

 

            ……………………………… ……………………………… 

 Lukáš Němec Ing. Věra Bílková 

 1. ověřovatel 2. ověřovatel 

 

 

 

 

 ……………………………… ……………………………… 

 Jana Košová Mgr. Miroslav Maroul 

 zapisovatelka starosta obce 
 

 

 

 

 

 


